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FW-200T  全自动液压废纸打包机
FULLY AUTOMATIC HYDRAULIC WASTE PAPER BALER

以上参数仅供参考，因产品升级或改良相关配置会存在变动，恕不另行通知。

The above parameters are for reference only. Due to product upgrade or improvement, the configuration may change without prior notice.

1. It is mainly used for packing loose materials such as waste paper edges, cardboard boxes, carton edges, waste books, magazines, straw and straw in large waste paper 
recycling companies.
2. When the collection box is full, the photoelectric switch will automatically sense and start the baling machine.
3. The unique anti-skid design of this machine makes the bundling effect better.
4. Hydraulic system adopts differential technology to shorten cycle time, improve working efficiency and save electric energy.
5. Automatic tension system ensures that the "brick" pack can hold all loose materials.
6. Adjustable bundle length, bundle number accumulation function, make the machine more convenient operation
7. International standard circuit layout, graphical operation instructions, detailed parts marking, make the operation easier to understand, improve maintenance efficiency.
8. The indenter is specially processed by the planer to ensure the accurate operation of the stamping parts.
9. Hydraulic configuration: low noise hydraulic circuit system, the combination of imported and domestic high quality components, not only to ensure quality and reduce the 
cost, the performance of the machine is stable.
10. Electrical configuration: PLC control, so that the circuit is simple, low failure rate, inspection and exclusion simple and fast.
11. Cutting knife: The international scissors design is used to improve the efficiency of cutting paper and extend the service life of the blade.
12. Wire baler: the latest international wire baler, saving wire, binding fast, low failure rate, easy to clean maintenance and repair.
13. Easy installation, simple foundation construction, without foundation reinforcement treatment.
14. Unique automatic baling device, fast speed, simple structure, stable operation, low failure rate and easy maintenance.
15. Conveyer line feeding, air pipe feeding and manual feeding operation.

产品介绍

产品参数

Product introduction

Product parameter

1 main oil cylinder pressure/ 主压油缸 300
2 Pressure/ 公称推力 200T

3 Hydraulic system operating pressure/ 
液压系统工作压力 22MPA

4 Feed Opening size/ 投料口的尺寸 1100*2200
5 Bale Size/ 包块尺寸 W1100*H1250*( L can be adjustable 长度可调 )
6 Bale Density/ 纸包密度 ≥500KG-650KG/mз
7 Baler line/ 包装线 Wire tie/ 回火铁丝     30-3.6/3mm 4Line/ 线
8 Power system/ 动力系统 High and low pressure combination of hydraulic system/ 液压系统高低压组合

9 Motor power/ 电机功率 90 kw
10 循环时间 20 秒
11 Pressure/ 压力 25Mpa
12 string Material/ 刀具材质 5Wsicv
13 Design system pressure/ 设计系统压力 25Mpa
14 power source specification/ 电源规格 3PH380V
15 Throughput/ 生产效率 10-18 Tons/hour

16 Control system/ 控制系统 PLC special probe automatic control system manual button control operating system /PLC 
特制探头 自动控制系统手动按扭控制操作系统

17 Hydraulic oil type/ 液压油型号 46# Anti-wear hydraulicoil/ 抗磨液压油

18 cooling system/ 冷却系统 water-cooling/ 水冷

19 Machine Weight/ 整机重量 17T

20 Machine Overall Dimension L*W*H/ 
设备外形尺寸长 * 宽 * 高 9500mm*4500mm*3300mm

21 Hold tight control/ 抱紧控制 Hydraulic automatic hold according to the system pressing requirements (PLC automatic control) pressing density/
液压自动抱紧据系统压制需求（PLC 自动控制）压制密度

Main motor/ 主电机 Hengshui/ 衡水电机 
Hydraulic valve/ 液压阀 Beijing huade/ 北京华德 
Hydraulic fittings/ 液压配件 Beijing huade/ 北京华德 中国 
Oil seal/ 油封 Taiwan hansheng/ 汉升 台湾 
PLC    Delta / 台达

Touch screen/ 触摸屏 MCGS / 昆仑通泰

low-voltage apparatus/ 低压电器 Schneider/ 施耐德 
Breaker/ 断路器 Chint/ 正泰 
Cooler/ 冷却器 Zhejiang/ 浙江

oil pump/ 油泵 Jiangsu/ 江苏 
Pipeline/ 油管 Qingdao xiangliu/ 青岛橡六

Bearing/ 轴承 Haerbin/ 哈尔滨

  

   

主要配置
Main configuration

1. 主要用于大型废纸回收公司的废纸边、纸箱边、纸箱边、废书刊、草编、草编等松散物料的包装。

2. 当收集箱满时，光电开关自动感应并启动打包机。

3. 本机独特的防滑设计，使捆扎效果更好。

4. 液压系统采用差动技术，缩短循环时间，提高工作效率，节约电能。

5. 自动拉紧系统，确保 “ 砖 ” 式包装能夹住所有松散物料。

6. 束长可调，束数累积功能，使机器操作更方便

7. 国际标准的电路布局，图形化的操作说明，详细的零件标记，使操作更容易理解，提高维护效率。

8. 压头经刨床特殊加工，保证冲压件的准确操作。

9. 液压配置 : 低噪音液压回路系统，采用进口和国产高品质元件相结合，既保证质量又降低成本，整机性能稳定。

10. 电气配置 :PLC 控制，使电路简单，故障率低，检测排除简单快捷。

11. 裁刀 : 采用国际剪刀设计，提高裁纸效率，延长刀片使用寿命。

12. 线材打包机 : 国际最新线材打包机，节省线材，装订快，故障率低，易于清洁维护和维修。

13. 安装方便，基础施工简单，无需基础加固处理。

14. 独特的自动打包机装置，速度快，结构简单，运行稳定，故障率低，维修方便。

15. 输送线送料、风管送料和人工送料操作。

以上参数仅供参考，因产品升级或改良相关配置会存在变动，恕不另行通知。

The above parameters are for reference only. Due to product upgrade or improvement, the configuration may change without prior notice.
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FW-160T  全自动液压废纸打包机
FULLY AUTOMATIC HYDRAULIC WASTE PAPER BALER

1、主要适用于大型废纸回收公司的废纸边、纸板纸箱、纸箱边、废书本、杂志、稻草、麦草等松散物料的压缩打包。 

2、收集箱装满时，光电开关自动感应，启动打包机。

3、该机独特的防滑设计，使成捆效果更佳 

4、液压系统采用差动技术，缩短了循环时间，提高了工作效率，节约了电能 

5、自动张力系统，确保“砖”包可以包住所有松散的材料。 

6、可调捆长、捆数累积功能，使机器操作更加方便 

7、国际标准的电路布局，图形化的操作说明，详细的零件标记，使操作更容易理解，提高维修效率 

8、压头由刨床特别加工，确保冲压件的精确运行 

9 、液压配置 :低噪音的液压回路系统，采用进口和国产优质部件相结合，既保证质量又降低了成本，整机的性能稳定。 

10、电器配置：选用 PLC 控制，使电路简单，故障率低、检查及排除简单快速。安装简易，地基施工简单，无需地基加固处理。 

11、独特的装置，速度快，结构简单，动作稳定，故障率低且易于保养。 

12、输送线上料，风管送料和人工加料操作方式。

产品介绍
Product introduction

1. It is mainly used for packing loose materials such as waste paper edges, cardboard boxes, carton edges, waste books, magazines, straw and straw in large waste paper recycling 
companies.
2. When the collection box is full, the photoelectric switch will automatically sense and start the baling machine.
3. The unique anti-skid design of this machine makes the bundling effect better
4, hydraulic system using differential technology, shorten the cycle time, improve the working efficiency, save electric energy
5. Automatic tension system ensures that the "brick" pack can contain all loose materials.
6, adjustable bundle length, bundle number accumulation function, make the machine more convenient operation
7, international standard circuit layout, graphic operation instructions, detailed parts marking, so that the operation is easier to understand, improve maintenance efficiency
8. The press head is specially processed by the planer to ensure the accurate operation of the stamping parts
9, hydraulic configuration: low noise hydraulic circuit system, the combination of imported and domestic high quality components, not only to ensure quality and reduce the cost, the 
performance of the machine is stable.
10, electrical configuration: PLC control, so that the circuit is simple, low failure rate, inspection and exclusion simple and fast. Simple installation, simple foundation construction, without 
foundation reinforcement treatment.
11, unique device, fast speed, simple structure, stable action, low failure rate and easy maintenance.
12, conveying line material, air pipe feeding and manual feeding operation.

产品参数
Product parameter

1 main oil cylinder pressure/ 主压油缸 250
2 Pressure/ 公称推力 160T

3 Hydraulic system operating pressure/ 
液压系统工作压力 20MPA

4 Feed Opening size/ 投料口的尺寸 1080*2000
5 Bale Size/ 包块尺寸 W1100*H1250*( L can be adjustable 长度可调 )
6 Bale Density/ 纸包密度 ≥450KG/mз
7 Baler line/ 包装线 Wire tie/ 回火铁丝    2.6/3mm 4Line/ 线
8 Power system/ 动力系统 High and low pressure combination of hydraulic system/ 液压系统高低压组合

9 Motor power/ 电机功率 50.5kw
10 Oil Pump model/ 油泵规格 VQ45
11 Pressure/ 压力 20Mpa
12 string Material/ 刀具材质 5Wsicv
13 Design system pressure/ 设计系统压力 25Mpa
14 power source specification/ 电源规格 3PH380V
15 Throughput/ 生产效率 5-8Tons/hour

16 Control system/ 控制系统 PLC special probe automatic control system manual button control operating system /PLC 
特制探头 自动控制系统手动按扭控制操作系统

17 Hydraulic oil type/ 液压油型号 46# Anti-wear hydraulicoil/ 抗磨液压油

18 cooling system/ 冷却系统 water-cooling/ 水冷

19 Machine Weight/ 整机重量 15T

20 Machine Overall Dimension L*W*H/ 
设备外形尺寸长 * 宽 * 高 9000mm*4200mm*3000mm

21 Bundling method 捆扎方式 Automatic bundling 自动捆扎

22 Hold tight control/ 抱紧控制 Hydraulic automatic hold according to the system pressing requirements (PLC automatic control) pressing density/
液压自动抱紧据系统压制需求（PLC 自动控制）压制密度

以上参数仅供参考，因产品升级或改良相关配置会存在变动，恕不另行通知。

The above parameters are for reference only. Due to product upgrade or improvement, the configuration may change without prior notice.
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FW-160T  全自动液压废纸打包机
FULLY AUTOMATIC HYDRAULIC WASTE PAPER BALER

Main motor/ 主电机 Hengshui/ 衡水电机 
Hydraulic valve/ 液压阀 Beijing huade/ 北京华德 
Hydraulic fittings/ 液压配件 Beijing huade/ 北京华德 中国 
Oil seal/ 油封 Taiwan hansheng/ 汉升 台湾 
PLC    Delta/ 台达

Touch screen/ 触摸屏 MCGS/ 昆仑通泰

low-voltage apparatus/ 低压电器 Schneider/ 施耐德 
Breaker/ 断路器 Chint/ 正泰 
Cooler/ 冷却器 Zhejiang/ 浙江

oil pump/ 油泵 Jiangsu/ 江苏 
Pipeline/ 油管 Qingdao xiangliu/ 青岛橡六

Bearing/ 轴承 Haerbin/ 哈尔滨

  

   

主要配置
Main configuration

液压油路 &动力系统：

采用国际领先的液压油路 &动力系统，高效、节能、稳定

特制龙门品紧包机构：

特点：采用力学原理，3套紧包油缸更极大程度的使被压缩物质缩更紧，打包出来的包形更规矩，密度更大。

触摸屏控制：

微电脑 PLC 控制，简单、清楚、一目了然、并具有电脑辅助纠错功能。

切刀：

国内率先推出双刃切刀设计，大大提高切纸效率，延长刀片的使用寿命。

Hydraulic oil circuit & power system:
Adopt international leading hydraulic oil circuit & power system, high efficiency, energy saving and stability
Special gantry products tight packaging mechanism:
Features: Using the principle of mechanics, 3 sets of tight encapsulation cylinders make the compressed material tighter to a greater 
extent, and the package shape is more regular and the density is greater.
Touch screen control:
Microcomputer PLC control, simple, clear, clear at a glance, and has computer-assisted error correction function.
Cutting knife:
It is the first to introduce the design of double-blade cutter in China, which greatly improves the efficiency of cutting paper and prolonging 
the service life of the blade.

产品介绍
Product introduction

以上参数仅供参考，因产品升级或改良相关配置会存在变动，恕不另行通知。

The above parameters are for reference only. Due to product upgrade or improvement, the configuration may change without prior notice.
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FW-120T  全自动卧式废纸打包机
AUTOMATIC HORIZONTAL WASTE PAPER PACKER

主要适用于大型废纸回收公司的废纸边、纸箱、稻草、麦草等松散物料的压缩打包。

液压配置 : 低噪音的液压回路系统，采用进口和国产优质部件相结合，既保证质量又降低了成本，整机的性能稳定。

电器配置 : 选用 PLC 控制，使电路简单，故障率低、检查及排除简单快速。

长度自由设定，准确记录打包数值。

安装简易，地基施工简单，无需地基加固处理。

It is mainly used for packing loose materials such as waste paper edge, carton, straw and straw in large paper recycling companies.
Hydraulic configuration: low noise hydraulic circuit system, the combination of imported and domestic high quality components, not only to 
ensure quality and reduce the cost, the performance of the machine is stable.
Electrical configuration: PLC control, so that the circuit is simple, low failure rate, inspection and exclusion simple and fast.
Length free setting, accurate record packing value.
Simple installation, simple foundation construction, without foundation reinforcement treatment.

产品介绍
Product introduction

Main motor/ 主电机 Hengshui/ 衡水电机 
Hydraulic valve/ 液压阀 Beijing huade/ 北京华德 
Hydraulic fittings/ 液压配件 Beijing huade/ 北京华德 中国 
Oil seal/ 油封 Taiwan hansheng/ 汉升 台湾 
PLC    Delta / 台达

Touch screen/ 触摸屏 MCGS/ 昆仑通泰

low-voltage apparatus/ 低压电器 Schneider/ 施耐德 
Breaker/ 断路器 Chint/ 正泰 
Cooler/ 冷却器 Zhejiang/ 浙江

oil pump/ 油泵 Jiangsu/ 江苏 
Pipeline/ 油管 Qingdao xiangliu/ 青岛橡六

Bearing/ 轴承 Haerbin/ 哈尔滨

  

   

主要配置
Main configuration

以上参数仅供参考，因产品升级或改良相关配置会存在变动，恕不另行通知。

The above parameters are for reference only. Due to product upgrade or improvement, the configuration may change without prior notice.

Parameter Name/ 参数名称

main oil cylinder pressure/ 主压油缸 220-270

Pressure/ 公称推力 120T
Hydraulic system operating pressure/ 液压系统工作压力 22MPA
Feed Opening size/ 投料口的尺寸 1100*1700
Bale Size/ 包块尺寸 W1100*H900*( L can be adjustable 长度可调 )
Bale Density/ 纸包密度 ≥400KG/mз
Baler line/ 包装线 Wire tie/ 回火铁丝 2.6/3mm 4Line/ 线

Power system/ 动力系统 High and low pressure combination of hydraulic system/ 液压系统高低压组合

Motor power/ 电机总功率 27.5kw
Oil Pump model/ 油泵规格 VQ35/25
Displacement/ 排量 150ml Pressure/ 压力 31.5Mpa
string Material/ 刀具材质 5Wsicv
Design system pressure/ 设计系统压力 20Mpa
power source specification/ 电源规格 3PH380V
Throughput/ 生产效率 5-8 Tons/hour.5-8 包 / 时

Control system/ 控制系统
PLC special probe automatic control system manual button control operating system /

PLC 
特制探头自动控制系统手动按扭控制操作系统

Hydraulic oil type/ 液压油型号 46#Anti-wear hydraulic oil/ 抗磨液压油

cooling system/ 冷却系统 water-cooling/ 水冷

Machine Weight/ 整机重量 12T
Machine Overall Dimension L*W*H/ 设备外形尺寸长 * 宽 * 高 8500mm*4100mm*2600mm

Hold tight control/ 抱紧控制
Hydraulic automatic hold according to the system pressing requirements (PLC automatic 

control) pressing density/ 液压自动抱紧据系统压制需求（PLC 自动控制）压制密度
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FW-120T  全自动液压废纸打包机
FULLY AUTOMATIC HYDRAULIC WASTE PAPER BALER

客户现场实拍
Customer on-site shooting

亲爱的新老客户 : 

        由衷感谢您一直以来对公司的信任与付出，支持与理解。感谢您

对公司做出的贡献，让我们携手在今后的工作中共创美好的明天 !

        祝您生意兴隆通四海，财源茂盛达三江。
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FW-80T  全自动废纸打包机
AUTOMATIC WASTE PAPER BALER

包块尺寸 W900mm*H750mm*L( 长度可调） W750mm*H750mm*L( 长度可调）

投料口尺寸 L1200mm*W900mm*H1000mm L1200mm*W750mm*H1000mm
压缩腔尺寸 L2000mm*W900mm*H750mm L2000mm*W750mm*H750mm
主油缸 Φ200mm Φ200mm
主油缸推力 80T 60T
压制密度 300kg-400kg/m³ 200kg-300kg/m³
主油泵 采用 80 高级柱塞变量泵 采用 63 高压柱塞变量泵

总功率 18.5KW+5.5KW 15KW+5.5KW
工作压力 16-18Mpa 20Mpa
压制速度 往返 30 秒 往返 30 秒
压制产量 理论值：入料 1m³≈300kg / 2~3T / hr 理论值：入料 1m³≈200kg / 1.5-2T / hr
压制控制 手动压制 / 连续压制（台达、西门子编程智能控制系统） 手动压制 / 连续压制（台达、西门子编程智能控制系统）

液压控制 锻造集成阀块系统 /24V 超低压安全控制系统 锻造集成阀块系统 /24V 超低压安全控制系统

捆线控制 自动穿线 / 自动捆线 自动穿线 / 自动捆线

捆线数量 3 条 3 条
捆线材质 材质：铁线 材质：铁线

抱紧控制 液压自动抱紧：依据系统压制需求（PLC 自动控制）压制密度 液压自动抱紧：依据系统压制需求（PLC 自动控制）压制密度

液压油容量 800L 800L
主机外形 长 6.5 米 * 宽 3.3 米 * 高 2.3 米  长 6.5 米 * 宽 3.3 米 * 高 2.3 米  
设备重量 5.5T 5.5T
电源 380V 380V

产品参数
Product parameter

FW-60T  全自动废纸打包机
AUTOMATIC WASTE PAPER BALER

1、主要适用于大型废纸回收公司的废纸边、纸板纸箱、纸箱边、废书本、杂志、稻草、麦草等松散物料的压缩打包。

2、收集箱装满时，光电开关自动感应，启动打包机。

3、该机独特的防滑设计，使成捆效果更佳

4、液压系统采用差动技术，缩短了循环时间，提高了工作效率，节约了电能

5、自动张力系统，确保“砖”包可以包住所有松散的材料。

6、可调捆长、捆数累积功能，使机器操作更加方便

7、国际标准的电路布局，图形化的操作说明，详细的零件标记，使操作更容易理解，提高维修效率

8、压头由刨床特别加工，确保冲压件的精确运行

9、液压配置 :低噪音的液压回路系统，采用进口和国产优质部件相结合，既保证质量又降低了成本，整机的性能稳定。

10、电器配置：选用 PLC 控制，使电路简单，故障率低、检查及排除简单快速。

11、安装简易，地基施工简单，无需地基加固处理。

12、输送线上料，风管送料和人工加料操作方式。

产品介绍

可选配

Product introduction

matching

旋 风 器 轻 型 输 送 机 重 型 输 送 机

1、Specialized in recycling and compressing the loose materials like waste paper, cardboards/cartons, cartons trims, waste books, magazines,straw，wheat straw hood etc.
2、Photoelectric switch activates baler when charge box is full
3、Particular anti-slide design of the machine makes nicer bales
4、Use differential technique for the hydraulic system, makes shorter cycle time so that improve the working efficiency and save electricity
5、Automatic tension system ensures “brick-like” bales on all loose materials.
6、Adjustable bales length and bales quantity accumulating function make the operation of the machine more convenient.
7、International standard electric circuit layout, graphic operation instruction and detailed parts marks makes the operation been more easily understanding and improves the 
maintenance efficiency
8、The press heads are specially processed by planomiller, ensures the precise running of the ram
9、Hydraulic configuration:low noise hydraulic loop system,adopt the combination of imported and domestic high-quality parts,it not only guarantees the quality, but also reduces the cost, 
stable overall performance.
10、Electrical configuration:PLC control is adopted to make the circuit simple, low failure rate, simple and fast to check and eliminate.
11、The installation is simple and the foundation construction is simple, no need for foundation reinforcement
12、Operation mode of conveying line，air-suction pipeline  and manual feeding

以上参数仅供参考，因产品升级或改良相关配置会存在变动，恕不另行通知。

The above parameters are for reference only. Due to product upgrade or improvement, the configuration may change without prior notice.
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双缸带后推液压废纸打包机
DOUBLE CYLINDER HYDRAULIC PAPER BALER WITH PUSH BACK

1、所有机型均采用液压驱动。 

2、出料形式有翻包、推包或人工取包 (打包 )等不同方式。节省人工，方便出包。 

3、安装无需底脚螺丝，在无电源的地方，可采用柴油机作动力。 

4、挤压力从 10 吨至 200 吨有十个等级，供用户选择，生产效率从 0.5 吨 / 班至 40 吨 / 班。 

5、压缩室尺寸和包块尺寸可根据客户要求定制。 

6、推料缸和推料头之间采用球面结构联接，可靠性好，油封使用寿命长。 

7、液压回路设计，高效降低故障。

产品介绍
Product introduction 1, all models are hydraulic drive.

2. There are different ways of discharging material, such 
as turning over the bag, pushing the bag or taking the 
bag manually (packing). Save labor, convenient out of the 
package.
3, installation without foot screws, where there is no power 
supply, diesel engine can be used as power.
4, extrusion pressure from 10 tons to 200 tons have ten 
grades, for users to choose, production efficiency from 0.5 
tons/shift to 40 tons/shift.
5, compression chamber size and package size can be 
customized according to customer requirements.
6. The spherical structure is adopted between the pushing 
cylinder and the pushing head, which has good reliability 
and long service life of the oil seal.
7, hydraulic circuit design, efficient reduction of failure.

型号
Model 

压缩力
 Hydraulic 

Power(Ton) 

 包块尺寸
Bale Size

(L*W*H)mm 

加料口尺寸
 Feed Opening 

Size
(L*H)mm 

压缩腔尺寸
 Chamber Size

(L*W*H)mm 

打包能力
Output(Bales/hr) 

功率 / 马力
 Power
(kw/hp)

机器尺寸
Machine Size
(L*W*H)mm

FW40 40 1200*800*(500-800) 1200*500 1200*800*1450 4-7 11/15 2050*1200*2800
FW60 60 1200*1000*(500-1000) 1200*600 1200*1000*1550 4-6 15/20 2050*1400*3000

产品参数
Product parameter

单缸带后推液压废纸打包机
SINGLE CYLINDER WITH PUSH BACK HYDRAULIC WASTE PAPER BALER

1、设备均是液压动力，安装简便，无须地基。

2、安装无需底脚螺丝，在无电源的地方，可采用柴油机作动力。 

3、出料形式有翻包、推包或人工取包 (打包 )等不同方式。节省人工，方便出包。 

4、挤压力多种规格，供用户选择。 

5、尺寸和包块尺寸可根据客户要求定制。 

6、推料缸和推料头之间采用球面结构联接，可靠性好，油封使用寿命长。 

7、加料口加宽、加大，填料更方便快捷。 

8、低噪音液压回路设计，高效能，低故障。 

9、操纵杆操作，安全可靠有效防止人员伤害

1, the equipment is hydraulic power, easy installation, no foundation.
2, installation without foot screws, where there is no power supply, diesel 
engine can be used as power.
3. There are different ways of discharging material, such as turning over 
the bag, pushing the bag or taking the bag manually (packing). Save labor, 
convenient out of the package.
4, extrusion pressure a variety of specifications for users to choose.
5, size and package size can be customized according to customer 
requirements.
6. The spherical structure is adopted between the pushing cylinder and the 
pushing head, which has good reliability and long service life of the oil seal.
7. The feeding port is widened and enlarged to make the filling more 
convenient and fast.
8, low noise hydraulic circuit design, high efficiency, low failure.
9, joystick operation, safe, reliable and effective to prevent personnel injury

产品介绍
Product introduction

型号
Model 

压缩力
 Hydraulic 

Power(Ton) 

 包块尺寸
Bale Size

(L*W*H)mm 

加料口尺寸
 Feed Opening 

Size
(L*H)mm 

压缩腔尺寸
 Chamber Size

(L*W*H)mm 

打包能力
Output(Bales/hr) 

功率 / 马力
 Power
(kw/hp)

机器尺寸
Machine Size
(L*W*H)mm

FW20 20 1000*700*(500-800) 1000*500 1000*700*1400 3-5 7.5/11 1800*1100*2700

产品参数
Product parameter

以上参数仅供参考，因产品升级或改良相关配置会存在变动，恕不另行通知。

The above parameters are for reference only. Due to product upgrade or improvement, the configuration may change without prior notice.

以上参数仅供参考，因产品升级或改良相关配置会存在变动，恕不另行通知。

The above parameters are for reference only. Due to product upgrade or improvement, the configuration may change without prior notice.
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液压油缸

无轴支架液压系统

HYDRAULIC CYLINDER

HYDRAULIC SYSTEM WITHOUT SHAFT SUPPORT

    液压缸是将液压能转变为机械能的、做直
线往复运动 ( 或摆动运动 ) 的液压执行元件。
它结构简单、工作可靠。用它来实现往复运动时，
可免去减速装置，并且没有传动间隙，运动平稳，
因此在各种机械的液压系统中得到广泛应用。

    液压系统的作用为通过改变压强增大作用力。一个完整的液压系统由五个部分组成，即动力元
件、执行元件、控制元件、辅助元件 (附件 )和液压油。液压系统可分为两类 :液压传动系统和液
压控制系统。液压传动系统以传递动力和运动为主要功能。液压控制系统则要使液压系统输出满足
特定的性能要求 ，通常所说的液压系统主要指液压传动系统。

    The function of the hydraulic 
system is to increase the force 
by changing the pressure. A 
complete hydraul ic  system 
c o n s i s t s  o f  f i v e  p a r t s , 
namely power components, 
e x e c u t i v e  c o m p o n e n t s , 
control components, auxiliary 
components  (accessor ies ) 
and hydraulic oi l .  Hydraulic 
systems can be divided into 
t w o  c a t e g o r i e s :  h y d r a u l i c 
t ransmiss ion  sys tems and 
hydrau l ic  cont ro l  sys tems. 
Hydraulic transmission system 
to transfer power and movement 
as the main function. Hydraulic 
control system to make the 
hydraul ic  system output  to 
meet the specific performance 
requirements, usually referred 
to as the hydraul ic  system 
mainly refers to the hydraulic 
transmission system.

碎纸风机

输送平台

SHREDDING FAN

CONVEYER PLATFORM

    输送平台广泛应用于各个生产领域，包括食品，
制药，电子，化工，机械，同时可设计开发能适应各
种特殊环境的输送平台。

Transport platform is widely used in various production 
fields, including food, pharmaceutical, electronics, chemical, 
machinery, at the same time can be designed and developed to 
adapt to a variety of special environment transport platform.



液压升降平台
HYDRAULIC LIFTING PLATFORM

简介 

    固定式升降平台是用途广泛的高空作业设备。它的剪叉

机械结构，使升降台起升有较高的稳定性，宽大的作业平台

和较高的承载能力，使高空作业范围更大、并适合多人同时

作业。升降动力分为 220V 或 380V 电源，特殊环境也可采用

防爆泵站及防爆电器。它使高空作业效率更高，安全更保障。

适用场合 

    固定式升降平台广泛应用于车间、仓库高空输送货物、

汽车 4S店、停车场高空输送汽车、工地、厂房、仓库、粮库、

车站、宾馆、机场、码头、加油站、体育厂、高架管道等高

空货物输送及高空作业。室内、室外、都可安装。

 

优势 

    高空间载货 ，结构紧凑稳定，安全可靠。升降高度稳

定性，能满足大吨位货物平稳举升 ,保障运行安全上升和下

降过程均匀、平稳。 

    结构紧凑，外观简洁，维护使用灵活、方便。额定载重

大，有效提升工作效率。噪音低、使用寿命长。 

    可选配件范围广泛，全方位满足客户需求。清洁无污染，

利于环境维护。 
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introduction
Fixed lifting platform is a kind of high altitude operation equipment 
with wide use. Its shear fork mechanical structure, so that the 
lifting platform lifting has higher stability, wide operating platform 
and higher bearing capacity, so that the range of high altitude 
operation is larger, and suitable for many people at the same time. 
Lifting power is divided into 220V or 380V power supply, special 
environment can also use explosion-proof pump station and 
explosion-proof electrical appliances. It makes working at altitude 
more efficient and safer.

Applicable occasion
Fixed lifting platform is widely used in workshops, warehouses, 
high-altitude transportation of goods, automobile 4S shops, parking 
lot high-altitude transportation of cars, construction sites, factories, 
warehouses, grain storage, stations, hotels, airports, wharfs, gas 
stations, sports factories, elevated pipeline and other high-altitude 
cargo transportation and high-altitude operation. Indoor, outdoor, 
can be installed.

advantage
High space loading, compact and stable structure, safe and reliable. 
The lifting height is stable, which can meet the steady lifting of large 
tonnage cargo, and ensure the operation safety of the rising and 
falling process evenly and smoothly.
Compact structure, simple appearance, flexible and convenient 
maintenance. Rated load, effectively improve work efficiency. Low 
noise and long service life.
A wide range of optional accessories to meet customer needs. 
Clean and pollution-free, conducive to environmental maintenance.

小型压力机 轴承压力机
MINIATURE PRESS BEARING PRESS

    压力机是一种利用液体静压力来加工金属、

塑料、橡胶、木材、粉末等制品的机械。它常用

于压制工艺和压制成形工艺，如：锻压、冲压、

冷挤、校直、弯曲、翻边、薄板拉深、粉末冶金、

压装等等。     

    压力机的驱动系统主要有泵直接驱动和泵 -

蓄能器驱动两种型式。泵直接驱动 　这种驱动

系统的泵向液压缸提供高压工作液体，配流阀用

来改变供液方向，溢流阀用来调节系统的限定压

强，同时起安全溢流作用。这种驱动系统环节少,

结构简单 ,压强能按所需的工作力自动增减，减

少了电能消耗，但须由液压机的最大工作力和最

高工作速度来决定泵及其驱动电机的容量。这种

型式的驱动系统多用于中小型液压机

Press is a kind of hydrostatic pressure to process metal, plastic, 

rubber, wood, powder and other products of machinery. It is often 

used in pressing process and pressing forming process, such as: 

forging, stamping, cold extrusion, straightening, bending, flanging, 

sheet drawing, powder metallurgy, pressing and so on.

The driving system of the press mainly has two types: pump direct 

drive and pump - accumulator drive. The pump directly drives 

the pump of the driving system to provide high pressure working 

liquid to the hydraulic cylinder. The valve is used to change the 

direction of the liquid supply. The relief valve is used to adjust the 

limited pressure of the system and play the role of safe overflow. 

This driving system links less, simple structure, the pressure can 

automatically increase or decrease according to the required 

working force, reduce the power consumption, but must be 

determined by the maximum working force and the highest working 

speed of the hydraulic press pump and its driving motor capacity. 

This type of drive system is mainly used for small and medium-

sized hydraulic press
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板式分离器
Plate separator

旋风分离器 
Cyclone separator 

管道 / 弯头 / 速开检查口
Pipeline /Bend / Quick- open Inspection Window

小盘铁丝
Small Roll lron Wire

大盘铁丝
Big Roll lron Wire

捆扎绳
Packaging Rope

型号
Model FW-1000 FW-1500 FW-2000 FW-2500 FW-3000

长度
Length 1000mm 1500mm 2000mm 2500mm 3000mm

排风方式
Air exhaust 

mode

侧排风
Side exhausting

型号
Model FW-1500 FW-1800 FW-2000 FW-2200 FW-2500

直径
Diameter 1500mm 1800mm 2000mm 2200mm 2500mm

排风方式
Air exhaust 

mode

上排风
Upper exhaust

规格
Specitication ф100-ф900mm

材质
Materiais

PVC、焊接管 (Welded pipe)、螺旋管等 (Spirel pipe elc)
管道尺寸根据设计要求选型

The size of the pipe can be chosen according to system design.

型号
Model

规格
Specitication

颜色
Color

材质
Materiais

捆扎绳
Packaging Rope

ф3-4mm
金银色

Gold-silver Color
电化铝

Electrochemical AluminumФ5-6mm
Ф7-8mm

型号
Model

材质
Materiais

钢丝直径
Wire Diameter

规格尺寸
Specification Size

每卷重量
Weight Per Roll

10# Q45 ф3.5mm ф160*ф330mm 50Kg
12# Q45 Ф2.8mm ф160*ф330mm 50Kg
14# Q45 Ф2.2mm ф160*ф330mm 50Kg

型号
Model

材质
Materiais

钢丝直径
Wire Diameter

规格尺寸
Specification Size

每卷重量
Weight Per Roll

8# Q45 Ф4.0mm  ф900*ф1000mm 200-300Kg
10# Q45 ф3.5mm  ф900*ф1000mm 200-300Kg
12# Q45 Ф2.8mm  ф900*ф1000mm 200-300Kg
14# Q45 Ф2.2mm  ф900*ф1000mm 200-300Kg

直连式碎纸风机
A-Type Shredding Fan

皮带式碎纸风机
A-Type Shredding Fan

滤筒除尘器
Fitter Drum Type Dust Collector

滤板式除尘器
Fitter Plate Type Dust Collector

滤布式除尘器
Cloth type dust collector

型号
Model

风压
Air Pres-

surc
(Pa)

风量
AirVolume

(m’/h)

转速
Rotation 

Su
(r/min)

功率 
Powor
(KW)

进风管直径
Tho Diameter of Air 

iniet Pinn
(mm)

出风管直径
The Diameter 
of Ait Outiet 

Pipe
(mm)

FW-4.5A-5.5KW 2530-3126 1879-3856 2900 5.5 φ200 2-φ 150 φ200
FW-4.8A-7.5KW 2714-3558 2183-4150 2900 7.5 φ200 2-φ 150 φ200
FW-4.9A-11KW 2828-3708 2828-3708 2900 11 φ220 2-φ 150 φ220
FW-5.2A-15KW 3185-1475 3185-4175 2900 15 φ250 2-φ 150 φ250

FW-5.35A-18.5KW 3372-4420 3372-4420 2900 18.5 φ250 2-φ 100 φ250
FW-5.6A-22KW 3947-5172 3947-5172 2900 22 φ250 2-φ 100 Φ300

型号
Model

风压
Air Pres-

surc
(Pa)

风量
AirVolume

(m’/h)

转速
Rotation 

Su
(r/min)

功率 
Powor
(KW)

进风管直径
Tho Diameter 

of Air iniet 
Pinn
(mm)

出风管直径
The Diam-
eter of Ait 

Outiet Pipe
(mm)

FW-6.85CG-18.5KW 2734-3110 5704-8939 1900 18.5 φ250 Φ250
FW-6.85CG-22KW 2900-3800 2183-41505200-9880 2100 22 φ250 Φ300
FW-6.85CG-30KW 3748-4558 2828-37085695-10821 2300 30 Φ300 300
FW-6.85CG-37KW 3947-5172 3185-41756066-11526 2500 37 Φ300 Φ350
FW-6.85CG-45KW 4098-5368 3372-44206870-13057 1900 45 Φ350 Φ350

型号
Model

滤筒数量
Fittering Drum

Quantity

滤筒尺寸
Fitter Cylinder 

Size( 直径 dia)mm

风机功率 / 马力
Air Blower Power/
Horse(KW/HP）

处理风量
Air Capacity(m’/h)

FW-FL4 2374-3110 4704-8939 5.5/7.5 18.5
FW-FL8 2900-3800 5200-9880 7.5/10 22

FW-FL16 3478-4558 5695-10821 15/20 30

型号
Model

滤板数量
Fittering Drum

Quantity

滤板尺寸
Fitter Cylinder 

Size( 直径 dia)mm

电机功率 / 马力
Air Blower Power/
Horse(KW/HP）

处理风量
Air Capacity(m’/h)

FW-FP16 16       Φ130*1250 5.5/7.5 6000-8000
FW-FP32 32 Φ130*1500 11/15 11000-15000
FW-FP48 48 Φ140*1500 15/20 15000-20000
FW-FP72 72 Φ150*2000 20/30 25000-30000
FW-FP96 96 Φ150*2500 37/45 35000-45000

型号
Model

滤板数量
Fittering Drum

Quantity

滤板尺寸
Fitter Cylinder 

Size( 直径 dia)mm

电机功率 / 马力
Air Blower Power/
Horse(KW/HP）

处理风量
Air Capacity(m’/h)

FW-F48 48       Φ130*1250 5.5/7.5 5000-8000
FW-F96 96 Φ130*1500 11/15 10000-15000

FW-F128 128 Φ130*1500 18.5/22 20000-25000
FW-F160 160 Φ130*2000 37/45 30000-35000
FW-F256 256 Φ130*2500 55/75 45000-55000


